

Ты важен для Бога

Иисус очень сильно любит тебя, но так как все мы грешны, это отделяет нас от Бога. (Рим. 3,23; 6,23). Не смотря на это, ты важен для Бога, и Он приготовил путь, через который Он проявляет тебе свою любовь.

Любовь Иисуса Христа к людям настолько сильна, что Он пришел и умер на кресте за грехи человечества. Он пролил кровь за тебя, чтобы ты получил прощение и вечную жизнь.

Единственная вещь, которую Он просит тебя сделать – прийти к Нему, в простоте веры довериться Его любви и принять Его своим спасителем. "Всякий, кто призовет имя Господне, спасется." (Деян. 2,21)

Salon Raamattu Puhuu srk
www.raamattupuhuusalo.fi

Ты важен для Бога

Иисус очень сильно любит тебя, но так как все мы грешны, это отделяет нас от Бога. (Рим. 3,23; 6,23). Не смотря на это, ты важен для Бога, и Он приготовил путь, через который Он проявляет тебе свою любовь.

Любовь Иисуса Христа к людям настолько сильна, что Он пришел и умер на кресте за грехи человечества. Он пролил кровь за тебя, чтобы ты получил прощение и вечную жизнь.

Единственная вещь, которую Он просит тебя сделать – прийти к Нему, в простоте веры довериться Его любви и принять Его своим спасителем. "Всякий, кто призовет имя Господне, спасется." (Деян. 2,21)

Salon Raamattu Puhuu srk
www.raamattupuhuusalo.fi

Jumala välittää sinusta
God Really Cares For You
Ты важен для Бога

Jumala välittää sinusta
God Really Cares For You
Ты важен для Бога

Jumala välittää sinusta

Jeesus rakastaa sinua syvästi. Mutta koska me kaikki olemme tehneet syntiä, se erottaa meidät Jumalasta (Room.3:23, 6:23). Silti Jumala välittää sinusta. Hän on valmistanut tien jota kautta Hän voi osoittaa sinulle rakkauttaan. Jeesuksen Kristuksen rakkaus ihmistä kohtaan oli niin suuri, että Hän tuli ja kuoli ristillä ihmiskunnan syntien tähden. Hän vuodatti verensä sinun edestäsi niin että sinä saisit anteeksiannon ja iankaikkisen elämän.

Ainoa asia jota Hän sinulta vaatii, on se että tulet Hänen luokseen ja yksinkertaisella uskolla luotat Hänen rakkauteensa ja otat Hänet vastaan pelastajanasi. *"Ja on tapahtuva, että jokainen, joka huutaa avuksi Herran nimeä, pelastuu"* (Ap.t.2:21)

Salon Raamattu Puhuu srk
www.raamattupuhuusalo.fi

Jumala välittää sinusta

Jeesus rakastaa sinua syvästi. Mutta koska me kaikki olemme tehneet syntiä, se erottaa meidät Jumalasta (Room.3:23, 6:23). Silti Jumala välittää sinusta. Hän on valmistanut tien jota kautta Hän voi osoittaa sinulle rakkauttaan. Jeesuksen Kristuksen rakkaus ihmistä kohtaan oli niin suuri, että Hän tuli ja kuoli ristillä ihmiskunnan syntien tähden. Hän vuodatti verensä sinun edestäsi niin että sinä saisit anteeksiannon ja iankaikkisen elämän.

Ainoa asia jota Hän sinulta vaatii, on se että tulet Hänen luokseen ja yksinkertaisella uskolla luotat Hänen rakkauteensa ja otat Hänet vastaan pelastajanasi. *"Ja on tapahtuva, että jokainen, joka huutaa avuksi Herran nimeä, pelastuu"* (Ap.t.2:21)

Salon Raamattu Puhuu srk
www.raamattupuhuusalo.fi

God Really Cares For You

Jesus loves you deeply. However, the fact that all have sinned separates us from God (Romans 3:23, 6:23). Still, God cares for you and He provides a way to share His love with you.

Jesus Christ's love for man was so great that He came and died on the cross for all the sins of mankind. He shed His blood for you so you can be forgiven and have eternal life.

The only thing He requires of you is to come to Him in simple faith trusting His character and love for you, and accepting Him as your Saviour. *"And it shall come to pass, that whosoever shall call on the name of the Lord shall be saved"* (Acts 2:21)

Salon Raamattu Puhuu srk
www.raamattupuhuusalo.fi

God Really Cares For You

Jesus loves you deeply. However, the fact that all have sinned separates us from God (Romans 3:23, 6:23). Still, God cares for you and He provides a way to share His love with you.

Jesus Christ's love for man was so great that He came and died on the cross for all the sins of mankind. He shed His blood for you so you can be forgiven and have eternal life.

The only thing He requires of you is to come to Him in simple faith trusting His character and love for you, and accepting Him as your Saviour. *"And it shall come to pass, that whosoever shall call on the name of the Lord shall be saved"* (Acts 2:21)

Salon Raamattu Puhuu srk
www.raamattupuhuusalo.fi